

0050 IDD 商業客戶尊享優惠計劃 (服務計劃: C83, 無需月費)

貴為我們的特選商務客戶，我們誠意為您獻上以下『IDD 至抵價』

| 國家 Destinations | 劃一價 Flat Rate (港幣每分鐘 HK\$/min) | |
|--|-----------------------------------|-------------------------------|
| | 從香港手提電話打出 From HK Mobile | 從香港固網電話打出 From HK Landline |
| 中國 China (固網及手提 Landline & Mobile) | 0.09 | 0.24 |
| 美國(包夏威夷)、加拿大 USA(Include Hawaii), Canada (固網及手提 Landline & Mobile) | | |
| 新加坡、韓國 Singapore, South Korea (固網及手提 Landline & Mobile) | 0.20 | 0.30 |
| 澳門 Macau (固網及手提 Landline & Mobile) | 1.10 | |
| 台灣 Taiwan (固網及手提 Landline & Mobile) | 0.19 (固網 Landline) | 0.32 (固網 Landline) |
| | 1.02 (手提 Mobile) | 1.12 (手提 Mobile) |
| 英國 U.K. (固網及手提 Landline & Mobile) | 4.91 | |
| 法國、意大利、澳洲 France, Italy, Australia (固網 Landline) | 0.48 | |
| 泰國、印尼、印度、越南、馬來西亞 Thailand, Indonesia, India, Vietnam, Malaysia (固網及手提 Landline & Mobile) | 0.80 | |

條款:

- 以上優惠計劃收費有效期至 2021 年 12 月 31 日止。由 2022 年 1 月 1 日起下列地區每分鐘收費為：從香港手提致電中國 (\$0.15)，從香港固網致電中國 (\$0.30)；致電加拿大、新加坡、美國之固網及手提電話 (\$0.40)；致電英國之固網及手提電話 (\$5.35)；致電法國、意大利之固網電話號碼 (\$0.55)。客戶致電上述地區以外的其它地方的通話量，均根據 0050 標準收費計算。
- 以上致電美加優惠不適用於致電以+1907 為首的美國電話號碼及以+1250232、1250233、1250234、1250235、1250237、1250239、1250471、1250500、1250771、1250772、1250773、1250774、1250775、1250776、1250779、1867 為首的加拿大西北特區。以上致電英國優惠不適用於以+443、4450、4455、4456、44843、44844、44845、44870、44871、44872、44873 為首之英國電話號碼。以上致電法國優惠不適用於以+336、337、338 為首之法國電話號碼。以上致電澳洲優惠不適用於以+6114、6116、614 為首之澳洲電話號碼。以上致電意大利優惠不適用於以+393、3974、397503760、397513780 為首之意大利電話號碼。
- 以上收費以港幣為單位。所有收費以每分鐘單位計算，不足 1 分鐘亦作 1 分鐘計算。
- 此優惠計劃只適用於新客戶或指定之舊客戶並不能與其他 0050 優惠同時使用。
- 此優惠計劃須在簽妥此協議書後方為有效。一般細則及條款，請參閱申請表格。信通電話(香港)有限公司保留對以上優惠條款細則之最終決定權，如有更改，恕不另行通知。

Terms and Conditions:

- The above rates are valid until 31st Dec, 2021. From 1st Jan, 2022 charge per minute for calls made to the following destinations will be: call from HK mobile to China (\$0.15), call from HK landline to China (\$0.30); call to mobile and landline number of Canada, Singapore, USA (\$0.40); call to mobile and landline number of U.K. (\$5.35); call to fixed line number of France, Italy (\$0.55). 0050 standard rates apply for calls to other destinations.
- The above USA rate is not applicable for calls made to following location code: (+1907) and made call to Canada North West Territory beginning with (+1250232、1250233、1250234、1250235、1250237、1250239、1250471、1250500、1250771、1250772、1250773、1250774、1250775、1250776、1250779、1867). The above UK rate is not applicable to calls made to UK number beginning with (+443、4450、4455、4456、44843、44844、44845、44870、44871、44872、44873). The above France rate is not applicable for calls made to following location code: +336、337、338. The above Australia rate is not applicable for calls made to following location code: +6114、6116、614. The above Italy rate is not applicable to calls made to Italy number beginning with +393、3974、397503760、397513780.
- The above rates are in H.K. dollars. All charges are calculated in 1-minute interval and rounded up to the nearest 1-minute.
- The above offer is applicable only to new customers or selected customers of 0050 and cannot be used in conjunction with other 0050 promotional offers.
- This offer is valid upon signing of this contract. For general terms and conditions, please refer to application form. ComNet Telecom (HK) Limited reserves the right to change the above offer and terms and conditions without prior notice.

本人已閱讀並同意以上細則及條款

I have read and agree to the information above

客戶簽署及公司蓋印 Customer Signature & Company Chop

日期 Date : _____